
 

1  Zápisnica zo zasadnutia KRaMR SZFB KRaMR-SZFB/Z-06-2023 

 

 
 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie reprezentácií 

a medzinárodného rozvoja SZFB 
 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Komisia reprezentácie a medzinárodného rozvoja 

Slovenského zväzu florbalu 

Miesto konania zasadnutia WhatsApp – online hovor 

Deň konania zasadnutia 27. 10. 2023 

Čas začiatku zasadnutia 21:00 

Čas ukončenia zasadnutia 22:15 

Predsedajúci Ing. Juraj Matejka 

Zapisovateľ Juraj Kašuba 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

Ing. Juraj Matejka, Bc. Peter Klapita, Katarína Klapitová, Teodor Turay 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

 

Hostia prítomní na zasadnutí 

 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 3 

Uznášaniaschopnosť áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 3 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na 

prípravu zasadnutia dodržaná 

bola 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo zápisnice KRaMR-SZFB/Z-06-2023 
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Schválený program zasadnutia 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 
 

• boli predložené na zasadnutí k bodom 
 

• sú archivované 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

3  Zápisnica zo zasadnutia KRaMR SZFB KRaMR-SZFB/Z-06-2023 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie zapisovateľa a overovateľa 

 

Na úvod zasadnutia privítal všetkých členov komisie predseda komisie Juraj Matejka. 

 

Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 

 

J. Matejka: Navrhol za zapisovateľa J. Kašubu a za overovateľa zápisnice P. Klapitu.  

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• - 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/30/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Juraja Kašubu za zapisovateľa a Petra Klapitu za overovateľa zápisnice. 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia  

 

Navrhovaný program zasadnutia 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia a úvodné slovo prezidenta SZFB 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

Predseda komisie J. Matejka predložil program zasadnutia. 

Žiaden z členov nenavrhol zmenu programu a tak komisia hlasovala o predloženom  

programe. 

 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Program zasadnutia KRaMR 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/31/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

Program zasadnutia KRaMR: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia a úvodné slovo prezidenta SZFB 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

K. Klapitová začala hodnotením z hráčskeho uhľa pohľadu. Kvalita ubytovania nebola 

optimálna, najprv družstvo rozdelili medzi 3 zariadenia, následne s J. Kašubom vybavili 

výmenu s tímom Poľska. Jedlo na hoteli bolo jeden deň nejedlé (pokazené), inak malo 

všeobecne slabšiu kvalitu. Kvalita izieb takisto nebola dostačujúca prvý deň tam bola zima, 

prebehol neskorší check in. Športová hala mala už najlepšie roky za sebou, šatne boli malé, 

staré, škaredé. Celkovo hala nebola vhodná na medzinárodný turnaj. Gerflor mal tiež svoje 

medzery. Škoda, že z turnaja predčasne odišli Polky.  

J. Matejka z postu predsedu komisie a jedného z organizátorov turnaja. Správca haly nebol 

osoba na správnom mieste,  bol večne negatívny, priam agresívny, všetko bolo problém a nič 

podľa neho nebolo vopred dohodnuté, resp. zmluvne ošetrené. Takisto podľa jeho názoru 

bola Banská Bystrica nie vhodným miestom na organizáciu takéhoto podujatia, keďže 

doprava družstiev sem nebola jednoduchá. Všetky medzinárodné letiská boli ďaleko. 

J. Kašuba na úvod svojho hodnotenia všetkým pripomenul, za ktoré všetky podujatia bol 

v danom medzinárodnom víkende zodpovedný: Organizácia 6NFC (hlavný organizátor), 

organizácia 2 sústredení (muži a juniori), organizácia dvoch herných sústredení (juniorky 

a ženy), organizácia regionálnych výberov U15 (4x) a u17 (2x), celkovo 6. Takáto enormná 

záťaž nemôže byť v jednom víkende na jednej osobe, ktorá vie o všetkom a je ako jediná 

kompetentná konať. Našťastie s X vecami, ktoré vyskočili počas konania niektorých podujatí 

mu pomohlo sa s organizáciou p. Kunšteková, s ktorou boli v telefonickom kontakte. 

Organizácia sústredení v jednom víkende je jedna vec, ale popri tejto organizácii byť hlavným 

organizátorom podujatia 6 NFC, ktoré sa koná v Banskej Bystrici na úplne novom mieste, 

s veľmi slabou podporou miestnych klubov, dokopy poslali 6 dobrovoľníkov, to je úplne 

o niečom inom. Našťastie boli zabezpečení zvyšní dobrovoľníci z miestnej agentúry, bez 

ktorých by sa organizácia nepodarila. Ako ďalšie potvrdil slová predsedu, že miesto konania 

nebolo zvolené vhodne, z viacerých dôvodov:  

1. geografické postavenie BB voči medzinárodným letiskám 

2. stav športovej haly – hala je stará, nereprezentatívna, vidieť, že sa do nej 

investovalo ešte za minulého režimu, pokiaľ neinvestoval domáci 

basketbalový klub, palubovka na poschodí, žiadny bezbariérový vstup pre 

divákov, zabezpečenie vývozu povrchu cez vonkajší nákladný výťah si 

vyžadovalo BOZP presahujúce to, ktoré majú absolvované zamestnanci 

SZFB – išlo o bezpečnosť nie len ich, ale aj brigádnikov, na vopred 

prenajatý termín im nahlásil európsku basketbalovú ligu, takže sme 

museli celé rozloženie povrchu realizovať namiesto poobedia v noci, 

a vykládku v hale dva dni vopred, aby sme nezasahovali do tréningového 

procesu basketbalových družstiev. 

3. Správca haly bol veľmi komplikovaná osoba, ktorá odmietala v mnohých 

veciach, na ktoré sme na iných miestach zvyknutí spolupracovať. 

Obrovským problémom bol verejný tréning reprezentácie, na ktorý mala 

mať prístup verejnosť, no podľa slov správcu toto zvlášť „podujatie“ 

nemalo žiadnych organizátorov, ktorí by ho zabezpečovali, preto žiadnych 

divákov do haly nepustí, lebo je to vojenský objekt. Išlo zhruba o päť osôb, 

ktoré do haly prišli. Na konci podujatia sa však správal už normálne, 

komunikoval a vedeli sme sa slušne dohodnúť na čom bolo treba.  
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Obrovským problém bolo, čo si dal čiastočne za vinu, že zmluva, ktorá bola z VŠC Dukla BB 

podpísaná mu nebola doručená a tak si ju nevedel naštudovať, aby vedel, čo všetko obsahuje. 

Hlavný organizátor by mal vedieť, aké sú jeho práva a povinnosti vrámci zmluvných 

podmienok, avšak podľa slov prezidenta SZFB bolo všetko dohodnuté k spokojnosti. 

Nerozumel preto, prečo stále dochádzalo ku konfliktom:  

1. V zmluve nebolo definované, že priebežné upratovanie haly zabezpečuje 

jej zriaďovateľ, takže do pôvodného stavu ju muselo uviesť SZFB. 

2. Pripojenie na internet malo byť grátis, avšak len ak sa na streaming požije 

domáca streamovacia služba, nie externá, tá si musela dáta nanovo 

zaplatiť, atď... 

Turnaj bol personálne veľmi poddimenzovaný. Turnaj mali nastarosti len DVAJA 

zamestnanci, on sám a P. Zámečník. Žiadny iný zamestnanec prítomný nebol. Pomocnou 

rukou bol J. Matejka a všetko ostatné riešili miestni dobrovoľníci. Organizácia 

medzinárodného turnaj takto vyzerať jednoznačne nemôže! On sám mal pocit a podujatie aj 

vyzeralo tak, že sa „proste len musí odohrať“ úroveň bola veľmi nízka... Do toho všetkého aj 

organizácia podujatí ostatných reprezentácií. J. Kašuba priznal, že cítil stavy vyhorenia 

a ohradil sa, že ďalšie takéto medzinárodné víkendy už nezvládne. Je zásadne proti 

takémuto zlučovaniu funkcií.   

J. Kašuba navrhol rozšírenie zodpovednosti pre vedúcich družstiev jednotlivých 

reprezentácií, aby mu ubudli povinnosti, pokiaľ má mať naraz všetky reprezentačné družstvá 

aj spolu s regionálnymi výbermi. Napr. nafasovanie reprezentačného oblečenia pre 

jednotlivé družstvá na celé sezóny tak, aby nemusel oblečenia baliť neustále na každý zraz, 

čo je hlavne na jeseň dokola to isté, keď sú 3-4 zrazy v mesačných intervaloch.  

Do diskusie sa zapojil T. Turay, ktorý povedal, že pokiaľ má SZFB organizovať podujatia tohto 

typu, nemôže ich organizovať v takomto počte zamestnancov resp. ľudí z florbalového 

prostredia.  Podľa neho by sa na organizácii mali v budúcnosti podieľať vždy aj miestne kluby, 

ktoré môžu za turnaj dostať nejakú odmenu, pokiaľ SZFB nevie organizáciu dostatočne 

personálne zabezpečiť. Inak to z jeho uhla pohľadu nemôže fungovať, pokiaľ majú byť 

podujatia organizované na úrovni. Samozrejme okrem personálneho obsadenia musia byť 

organizátori aj na 100% oboznámení s obsahom nájomnej zmluvy za halu, prípadne iných 

priestorov.  

J. Matejka na záver dodal, že sa bude musieť porozprávať s prezidentom SZFB, aby do 

budúcna bolo zadelenie práce z jeho strany na zamestnancov efektívnejšie, pretože sám bol 

svedkom toho, ako veci v BB (ne)fungovalo.  

     

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/32/06-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Hodnotenie organizácie turnaja 6NFC 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

• SCHVÁLENÉ 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/30/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Juraja Kašubu za zapisovateľa a Petra Klapitu za overovateľa zápisnice. 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/31/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia KRaMR: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia a úvodné slovo prezidenta SZFB 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/32/06-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie:   

• Hodnotenie organizácie turnaja 6NFC 

 

 

Predseda KRaMR –Juraj Matejka  

Zapisovateľ – Juraj Kašuba  

Overovateľ – Peter Klapita  
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Zápisnica zo zasadnutia Komisie reprezentácií 

a medzinárodného rozvoja SZFB 
 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Komisia reprezentácie a medzinárodného rozvoja 

Slovenského zväzu florbalu 

Miesto konania zasadnutia WhatsApp – online hovor 

Deň konania zasadnutia 27. 10. 2023 

Čas začiatku zasadnutia 21:00 

Čas ukončenia zasadnutia 22:15 

Predsedajúci Ing. Juraj Matejka 

Zapisovateľ Juraj Kašuba 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

Ing. Juraj Matejka, Bc. Peter Klapita, Katarína Klapitová, Teodor Turay 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

 

Hostia prítomní na zasadnutí 

 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 3 

Uznášaniaschopnosť áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 3 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na 

prípravu zasadnutia dodržaná 

bola 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo zápisnice KRaMR-SZFB/Z-06-2023 
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Schválený program zasadnutia 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 
 

• boli predložené na zasadnutí k bodom 
 

• sú archivované 
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Bod č. 1 Otvorenie a schválenie zapisovateľa a overovateľa 

 

Na úvod zasadnutia privítal všetkých členov komisie predseda komisie Juraj Matejka. 

 

Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 

 

J. Matejka: Navrhol za zapisovateľa J. Kašubu a za overovateľa zápisnice P. Klapitu.  

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• - 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/30/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Juraja Kašubu za zapisovateľa a Petra Klapitu za overovateľa zápisnice. 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia  

 

Navrhovaný program zasadnutia 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia a úvodné slovo prezidenta SZFB 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

Predseda komisie J. Matejka predložil program zasadnutia. 

Žiaden z členov nenavrhol zmenu programu a tak komisia hlasovala o predloženom  

programe. 

 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Program zasadnutia KRaMR 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/31/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

Program zasadnutia KRaMR: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia a úvodné slovo prezidenta SZFB 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

K. Klapitová začala hodnotením z hráčskeho uhľa pohľadu. Kvalita ubytovania nebola 

optimálna, najprv družstvo rozdelili medzi 3 zariadenia, následne s J. Kašubom vybavili 

výmenu s tímom Poľska. Jedlo na hoteli bolo jeden deň nejedlé (pokazené), inak malo 

všeobecne slabšiu kvalitu. Kvalita izieb takisto nebola dostačujúca prvý deň tam bola zima, 

prebehol neskorší check in. Športová hala mala už najlepšie roky za sebou, šatne boli malé, 

staré, škaredé. Celkovo hala nebola vhodná na medzinárodný turnaj. Gerflor mal tiež svoje 

medzery. Škoda, že z turnaja predčasne odišli Polky.  

J. Matejka z postu predsedu komisie a jedného z organizátorov turnaja. Správca haly nebol 

osoba na správnom mieste,  bol večne negatívny, priam agresívny, všetko bolo problém a nič 

podľa neho nebolo vopred dohodnuté, resp. zmluvne ošetrené. Takisto podľa jeho názoru 

bola Banská Bystrica nie vhodným miestom na organizáciu takéhoto podujatia, keďže 

doprava družstiev sem nebola jednoduchá. Všetky medzinárodné letiská boli ďaleko. 

J. Kašuba na úvod svojho hodnotenia všetkým pripomenul, za ktoré všetky podujatia bol 

v danom medzinárodnom víkende zodpovedný: Organizácia 6NFC (hlavný organizátor), 

organizácia 2 sústredení (muži a juniori), organizácia dvoch herných sústredení (juniorky 

a ženy), organizácia regionálnych výberov U15 (4x) a u17 (2x), celkovo 6. Takáto enormná 

záťaž nemôže byť v jednom víkende na jednej osobe, ktorá vie o všetkom a je ako jediná 

kompetentná konať. Našťastie s X vecami, ktoré vyskočili počas konania niektorých podujatí 

mu pomohlo sa s organizáciou p. Kunšteková, s ktorou boli v telefonickom kontakte. 

Organizácia sústredení v jednom víkende je jedna vec, ale popri tejto organizácii byť hlavným 

organizátorom podujatia 6 NFC, ktoré sa koná v Banskej Bystrici na úplne novom mieste, 

s veľmi slabou podporou miestnych klubov, dokopy poslali 6 dobrovoľníkov, to je úplne 

o niečom inom. Našťastie boli zabezpečení zvyšní dobrovoľníci z miestnej agentúry, bez 

ktorých by sa organizácia nepodarila. Ako ďalšie potvrdil slová predsedu, že miesto konania 

nebolo zvolené vhodne, z viacerých dôvodov:  

1. geografické postavenie BB voči medzinárodným letiskám 

2. stav športovej haly – hala je stará, nereprezentatívna, vidieť, že sa do nej 

investovalo ešte za minulého režimu, pokiaľ neinvestoval domáci 

basketbalový klub, palubovka na poschodí, žiadny bezbariérový vstup pre 

divákov, zabezpečenie vývozu povrchu cez vonkajší nákladný výťah si 

vyžadovalo BOZP presahujúce to, ktoré majú absolvované zamestnanci 

SZFB – išlo o bezpečnosť nie len ich, ale aj brigádnikov, na vopred 

prenajatý termín im nahlásil európsku basketbalovú ligu, takže sme 

museli celé rozloženie povrchu realizovať namiesto poobedia v noci, 

a vykládku v hale dva dni vopred, aby sme nezasahovali do tréningového 

procesu basketbalových družstiev. 

3. Správca haly bol veľmi komplikovaná osoba, ktorá odmietala v mnohých 

veciach, na ktoré sme na iných miestach zvyknutí spolupracovať. 

Obrovským problémom bol verejný tréning reprezentácie, na ktorý mala 

mať prístup verejnosť, no podľa slov správcu toto zvlášť „podujatie“ 

nemalo žiadnych organizátorov, ktorí by ho zabezpečovali, preto žiadnych 

divákov do haly nepustí, lebo je to vojenský objekt. Išlo zhruba o päť osôb, 

ktoré do haly prišli. Na konci podujatia sa však správal už normálne, 

komunikoval a vedeli sme sa slušne dohodnúť na čom bolo treba.  
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Obrovským problém bolo, čo si dal čiastočne za vinu, že zmluva, ktorá bola z VŠC Dukla BB 

podpísaná mu nebola doručená a tak si ju nevedel naštudovať, aby vedel, čo všetko obsahuje. 

Hlavný organizátor by mal vedieť, aké sú jeho práva a povinnosti vrámci zmluvných 

podmienok, avšak podľa slov prezidenta SZFB bolo všetko dohodnuté k spokojnosti. 

Nerozumel preto, prečo stále dochádzalo ku konfliktom:  

1. V zmluve nebolo definované, že priebežné upratovanie haly zabezpečuje 

jej zriaďovateľ, takže do pôvodného stavu ju muselo uviesť SZFB. 

2. Pripojenie na internet malo byť grátis, avšak len ak sa na streaming požije 

domáca streamovacia služba, nie externá, tá si musela dáta nanovo 

zaplatiť, atď... 

Turnaj bol personálne veľmi poddimenzovaný. Turnaj mali nastarosti len DVAJA 

zamestnanci, on sám a P. Zámečník. Žiadny iný zamestnanec prítomný nebol. Pomocnou 

rukou bol J. Matejka a všetko ostatné riešili miestni dobrovoľníci. Organizácia 

medzinárodného turnaj takto vyzerať jednoznačne nemôže! On sám mal pocit a podujatie aj 

vyzeralo tak, že sa „proste len musí odohrať“ úroveň bola veľmi nízka... Do toho všetkého aj 

organizácia podujatí ostatných reprezentácií. J. Kašuba priznal, že cítil stavy vyhorenia 

a ohradil sa, že ďalšie takéto medzinárodné víkendy už nezvládne. Je zásadne proti 

takémuto zlučovaniu funkcií.   

J. Kašuba navrhol rozšírenie zodpovednosti pre vedúcich družstiev jednotlivých 

reprezentácií, aby mu ubudli povinnosti, pokiaľ má mať naraz všetky reprezentačné družstvá 

aj spolu s regionálnymi výbermi. Napr. nafasovanie reprezentačného oblečenia pre 

jednotlivé družstvá na celé sezóny tak, aby nemusel oblečenia baliť neustále na každý zraz, 

čo je hlavne na jeseň dokola to isté, keď sú 3-4 zrazy v mesačných intervaloch.  

Do diskusie sa zapojil T. Turay, ktorý povedal, že pokiaľ má SZFB organizovať podujatia tohto 

typu, nemôže ich organizovať v takomto počte zamestnancov resp. ľudí z florbalového 

prostredia.  Podľa neho by sa na organizácii mali v budúcnosti podieľať vždy aj miestne kluby, 

ktoré môžu za turnaj dostať nejakú odmenu, pokiaľ SZFB nevie organizáciu dostatočne 

personálne zabezpečiť. Inak to z jeho uhla pohľadu nemôže fungovať, pokiaľ majú byť 

podujatia organizované na úrovni. Samozrejme okrem personálneho obsadenia musia byť 

organizátori aj na 100% oboznámení s obsahom nájomnej zmluvy za halu, prípadne iných 

priestorov.  

J. Matejka na záver dodal, že sa bude musieť porozprávať s prezidentom SZFB, aby do 

budúcna bolo zadelenie práce z jeho strany na zamestnancov efektívnejšie, pretože sám bol 

svedkom toho, ako veci v BB (ne)fungovalo.  

     

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/32/06-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Hodnotenie organizácie turnaja 6NFC 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

• SCHVÁLENÉ 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/30/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Juraja Kašubu za zapisovateľa a Petra Klapitu za overovateľa zápisnice. 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/31/06-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia KRaMR: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia a úvodné slovo prezidenta SZFB 

3. Zhodnotenie turnaja 6 NFC a práce sekretára komisie KRaMR 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/32/06-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie:   

• Hodnotenie organizácie turnaja 6NFC 

 

 

Predseda KRaMR –Juraj Matejka  

Zapisovateľ – Juraj Kašuba  

Overovateľ – Peter Klapita  

 


